
OBČINSKI KOMITE ZK

O kongresnih
dokumentih

Novoizvoljeni člani obfinskega komiteja so na svoji
drugi seji 26. oktobra spregovorili o dveh dokumentih.
Tako so pravzaprav dokončno oblikovali pripombe na
skupno občinsko in mestno gradivo »Za kvaliteto življe-
nja«, ki ga jc v ccloti obravnavala že volilna konferenca,
spregovorili pa so tudi o kongresncm dokumentu za
Evropsko kakovost življenja. O slednjem sicer niso raz-
pravljali v celoti, saj so ga tistega dne prejeli pravzaprav
na mizo. Pa vendar se je ie na sami seji bistvo razprave
vrtelo okrog ugotovilve, da takšen dokumenl nikakor ne
more biti celovit, vsaj z vsebinsko zgodovinskega vidika
ne. V ospredju je bilo javno vprašanje, kako to, da
omenjeni dokument v ničemer in z nobeno besedo ne
omenja zgodovinske vloge NOB, ki ji danes nihče ne

more in ne sme odrekati njenega pomena, še posebej
upoštevajoč dejstvo, da se je prav v NOB izgrajevala in
dozorela tudi Zveza komunistov. Seveda nikakor ne gre
za to, so si bili enotni člani komiteja, da se razpisujemo
o polpretekli zgodovini, velja pa jo odkrito in na pošten
način omeniti kot izhodišče na nadaljnji program. Sicer
pa je prevladovalo mnenje, da so programska izhodišča
dobra in sprejemljiva, da je prav, da ZK opuSča vizijo

Na seji so izvolili Rajka Najzerja za sekre-
tarja občinskega komiteja, Matjaža Miklavca
in Francija Sojerja pa za neprofesionalna iz-
vršna sekretarja.

velike bodočnosti, ki ni nikomur dosegljiva, da s tem
programom, ki ima vso moč, da pritegne tudi nekomuni-
ste, stopamo v takšno prihodnost, ki je vidna in realna ter
dosegljiva. Program Za" evropsko kakovost življenja mo-
ra biti predmet najširše razprave med članstvom, odprt
mora biti za pobude in predloge, tako, da bo njegova
končna vsebina podoba tislega, kar bo spodbudno za
vsakogar, kar bo k našemu programu prispevalo, da
Zveza komunistov Se vedno ostane vodilna politična sila.


